

OKAYAMA TAKASHIMAYA DEPARTMENT STORE

Floor Guide 楼层指南

【Business hours】
B2-7F : 10:00-19:00
8F : 10:00-18:15



8F	Gift Salon, Restaurant Tax Refund Counter  	礼品沙龙、 免税柜台、餐厅  
7F	Babie's & Children's Wear, Fine Jewelry, Watches, Glasses, Kimonos, Art Gallery MIKI HOUSE, ANNA SUI mini, Grand Seiko 	婴儿/儿童服装、 宝石、钟表、眼镜、和服、美术画廊 MIKI HOUSE, ANNA SUI mini, 新生婴儿用品、Grand Seiko 
6F	Household Goods, Tableware, Bedding Baccarat, WEDGWOOD, airweave 	家庭用品、餐具、寝具 Baccarat (巴卡拉)、WEDGWOOD (韦奇伍德)、 airweave (爱维福) 
5F	Men's Wear, Men's Goods, Travel bag POLO RALPH LAUREN, MACKINTOSH LONDON, MCGREGOR, VAN JACKET, Samsonite, TUMI  	男装、男士服饰配件、旅行包 POLO RALPH LAUREN (拉夫劳伦)、 MACKINTOSH LONDON, MCGREGOR (玛格丽格)、 VAN JACKET, Samsonite (新秀丽)、TUMI (途明)  
4F	Ladies'Wear jun ashida, YUKI TORII, EPOCA, MACKINTOSH LONDON, L'EQUIPE	女装 jun ashida, YUKI TORII, EPOCA, MACKINTOSH LONDON, L'EQUIPE
3F	Ladies'Wear POLO RALPH LAUREN, LANVIN en Bleu, BLUE LABEL CRESTBRIDGE, ONWARD CROSSET SELECT (J.PRESS, 23ku)	女装、女士内衣、睡衣 POLO RALPH LAUREN (拉夫劳伦)、LANVIN en Bleu, BLUE LABEL CRESTBRIDGE (蓝色标签·佳洁士桥)、 ONWARD CROSSET SELECT (恩瓦德) (J.PRESS, 23区)
2F	Ladies'Goods, Golfwear LONGCHAMP, GHERARDINI, FURLA, Samantha Thavasa Petit Choice, agnès b VOYAGE, COLE HAAN 	女士服饰配件、女鞋、高尔夫球服 LONGCHAMP (珑骧)、GHERARDINI (格拉迪尼)、 FURLA (芙拉)、Samantha Thavasa Petit Choice (萨曼莎·撒乌萨)、 agnès b VOYAGE (亚妮斯比)、COLE HAAN (歌涵) 
1F	International Boutiques, Cosmetics, Jewelry LOUIS VUITTON, LOEWE, COACH / SHISEIDO, clé de peau BEAUTÉ, SK-II, CHANEL, DIOR, FANCL, SUQQU 	国际精品、化妆品、女士首饰 LOUIS VUITTON (路易威登)、 LOEWE (罗意威)、COACH (蔻驰) /SHISEIDO, clé de peau BEAUTÉ (肌肤之钥)、SK-II, CHANEL (香奈儿)、 DIOR (迪奥)、FANCL (芳珂)、SUQQU (苏酷) 
B1F	Foods (Japanese and Western sweets, Side dish) YOKU MOKU, Morozoff, HENRI CHARPENTIER, Kanou Shoujuan, Ajihyakusen (Takashimaya's top 100 foods collection), meikahyakusen (Takashimaya's top 100 sweets collection) ●Access to JR Okayama Sta.	食品 (日西式点心、副食品) YOKU MOKU, Morozoff (摩洛索夫)、 HENRI CHARPENTIER、叶匠寿庵、 味百选、铭果百选 ●Access to JR Okayama Sta.
B2F	Foods (fresh, Okayama local specialty) vegetables, fruit, fresh fish, Sushi, Meidi-ya, tomiz 	食品 (生鲜、冈山特产品) 蔬菜、水果、鲜鱼 (寿司)、明治屋、富泽商店 

This is the floor guide as of March 2024. The contents of this pamphlet are subject to change.
这是截至2024年3月的楼层指南。登载的内容有一部分可能会变更。

Cafe and Restaurant Information

咖啡馆、堂食区介绍

<p>B1F</p> <p>たこ八</p> 	<p>[Takohachi] Takoyaki shop that fascinates you by offering Takoyaki with the rich flavor in the light taste of soy sauce. Take-out is also available.</p> <p>[TAKO-HACHI] 享受清淡酱油风味中醇厚味道的章鱼烧美味。请品尝由匠人铜板手工烧烤而成的行家才能做出的美味。</p>	<p>B1F</p> <p>三喜屋 mikiya coffee</p> 	<p>[mikiya coffee] Coffee shop where you can enjoy an "order café" which you can choose coffee beans and brew one cup at a time. Take-out is also available.</p> <p>[三喜屋咖啡] 可以自选店里出售的咖啡豆，享受一次泡一杯的“定制咖啡”的乐趣。对有急事的客人还提供“打包带走”的服务。</p>
<p>B1F</p> <p>正起屋</p> 	<p>[Masakiya] Yakitori specialty store which has the special taste such as skewers of "Ise-Akadori" (Brand-name chicken) from Mie prefecture grilled with Bincho charcoal, chicken side dishes and chicken lunch boxes.</p> <p>[正起屋] 可以品尝物美价廉的使用备长炭将三重县产的“伊势红鸡肉”烤制而成的串烧、鸡肉家常菜、便当等特色美味。</p>	<p>B1F</p> <p>すわき後楽中華そば</p> 	<p>[Suwaki Kouraku chukasoba] Ramen shop that offers you the selected ramen, with homemade medium-thin noodles, soup prepared for whole two days and specially prepared sauce.</p> <p>[SUWAKI后乐中华拉面] 使用自制的中细面、熬煮整整2天的高汤，以及在定味酱汁中加入特制酱油做成的特色拉面。该店还对叉烧肉和辣油的美味进行彻底研究。</p>
<p>B1F</p> <p>廣榮堂</p> 	<p>[KOEIDO Honten] Japanese sweets corner where you can enjoy drinks such as tea and coffee, artisan handmade fresh sweets and seasonal sweets together. It also has "Kibidango (local rice dumpling with various flavors)" that is recommended for gifts.</p> <p>[广荣堂本店] 可以同时品尝茶、咖啡和点心师手制的带馅点心和季节性甜点。还备有适合用作伴手礼的名点心“吉备团子”。</p>	<p>2F</p> <p>THE COFFEE PARLOUR 喫茶室</p> 	<p>[THE COFFEE PARLOUR-喫茶室-] Café offers special drip coffee using home-roasted coffee beans, and also sandwiches and sweets using homemade seasonings.</p> <p>[THE COFFEE PARLOUR-咖啡室-] 提供选用自家烘焙咖啡豆精磨而成的滤滴咖啡和使用自制调味品做成的三明治、甜点。</p>
<p>3F</p> <p>城下カフェ</p> <p>SHIROSHITA CAFE</p> 	<p>[SHIROSHITA CAFE] Recommended café for cafes and meals, such as café menus using specialty coffee, healthy rice menus and seasonal parfaits.</p> <p>[城下咖啡馆] 提供使用特制咖啡的咖啡菜单，以及有益于健康的米饭菜单、季节芭菲等，也可以在这里喝咖啡、饮食。</p>	<p>8F</p> <p>和洋美膳 SETOUCHI</p> <p>せとうち</p> 	<p>[Wayoubizen SETOUCHI] Family restaurant with Okayama local gourmet, desserts, café menus as well as the standard lunch sets and kids' menu.</p> <p>[和洋美膳 瀬户内] 这是一家家庭餐厅，不仅提供招牌午餐，还有冈山当地的美食、甜点、咖啡菜单，品种繁多。还备有儿童菜单。</p>